



親愛的家長：

親子旅行：鴨洲、荔枝窩一天遊

- 日期： 2025 年 5 月 3 日（星期六）
費用： 每位 280 元（原價為 396 元，由本會津貼每位 116 元，只限學生及直系親屬
[父母、兄弟姊妹] 共三名，其他親屬須繳全費 396 元。）
名額： 100 人（若超過 100 人，則以抽籤方式決定）
集合時間： 上午 8:00
集合地點： 學校門口大堂

行程簡介：

隱世寶島【鴨洲】 x 原始風味【荔枝窩】

8:15 乘旅遊巴士出發前往碼頭

9:30 碼頭乘坐觀光船

由專業導遊帶領遊覽指定區域：

隱世寶島【鴨洲】（登岸觀光約一小時）- 島形狹長，頭尖身圓，頭部有個海蝕洞，
整個島形就像一隻浮遊鴨子

【吉澳天后宮】

12:00 午餐品嚐《吉澳漁村風味宴》島上自由選購特色紀念品

13:00 乘坐觀光船前往【荔枝窩】（登岸觀光約一小時）- 屬於印洲塘之伸延部份，
古老的村落文化以及珍貴的生態資源得以保留，別具原始風味

15:00 乘坐觀光船返抵碼頭

16:00 乘車返回學校【約 16:30 返抵學校解散】

報名方法： 為確保活動順利進行，請在 3 月 21 日（星期五）前使用 e-class 回覆此通告。
*成功被抽中的家長將會收到專人通知。

如有任何問題，請隨時與我們聯繫。

順祝安康！

家長教師會主席

李麗萍

2025 年 3 月 12 日



12 March 2025

Dear parents,

Family Trip : Lai Chi Wo and Ap Chau

Details of the Family Trip are as follows:

Venue: Lai Chi Wo and Ap Chau

Date: 3 May 2025 (Saturday)

Cost: \$280 per person (original price \$396, subsidized by the PTA at \$116 per person, limited to students and their immediate family members (parents, siblings) up to three persons, other relatives need to pay the full price of \$396.)

Capacity: 100 persons (If there are more than 100 persons, the selection will be determined by drawing lots.)

Assembly time: 8:00 am

Assembly location: School entrance lobby

Itinerary:

【Lai Chi Wo】 x 【Ap Chau】

8:15 Depart by tour bus to the pier

9:30 Board sightseeing boat to **【Ap Chau】**

Guided by a professional tour guide to visit designated areas:

【Ap Chau】 (about one hour of sightseeing on land) - The island is long and narrow, with a pointed head and a rounded body. There is a sea-eroded cave at the head, making the whole island resemble a floating duck

【Kat O Tin Hau Temple】

12:00 Lunch **【Local Style Meal at Kat O】** - Free time on the island to shop for souvenirs shopping.

13:00 Board sightseeing boat to **【Lai Chi Wo】** (about one hour of sightseeing on land) - This area is an extension of the Double Haven) - where the ancient village culture and precious ecological resources have been preserved.

15:00 Return to the pier by sightseeing boat.

16:00 Depart by tour bus back to school [arrive at school and dismiss at approximately 16:30].

Application Method: To facilitate the successful organization of the event, kindly respond to this notice via e-class by 21 March 2025 (Friday). Thank you very much!

*Parents who have been successfully selected will receive a dedicated reply.

If you have any questions or concerns, please feel free to contact us. Thank you very much.

Yours sincerely,

Lee Lai Ping
Parent-Teacher Association of Cognitio College (Kowloon)